
35470-VI Jaarverslag en slotwet Ministerie van Justitie en Veiligheid 2019

nr. Lijst van vragen en antwoorden

Vastgesteld …

De vaste commissie voor Justitie en Veiligheid heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de minister van Justitie en Veiligheid over de brief van 20 mei 2020 inzake 
Jaarverslag en slotwet Ministerie van Justitie en Veiligheid 2019 (35470-VI, nr. 
1).

De daarop door de minister gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt.

De voorzitter van de commissie, 
Van Meenen

De griffier van de commissie,
Hessing-Puts
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Nr Vraag Bijlage Blz. (van) t/m

1 Kan voor alle beleids- en niet-beleidsartikelen afzonderlijk uiteen worden gezet 
wat de verhouding was in 2019 tussen het eigen personeel en externe inhuur in 
fte?

0

2 Wat is het anti-corruptiebeleid geweest van het ministerie van JenV de afgelopen
vijf jaren? Hoeveel geld is uitgegeven met dit beleid? Kunt u de beleidsinzet 
uitsplitsen per jaar?

3 Wat was het effect van het gevoerde anti-corruptiebeleid? Hoe wordt dit effect 
gemeten?

4 Welk anti-corruptieonderzoek heeft het afgelopen jaar plaatsgevonden in 
opdracht van het ministerie van JenV? Hoeveel geld is hier aan besteed? Wat 
hebben deze onderzoeken opgeleverd?

5 Hoeveel corruptiezaken heeft het openbaar ministerie (OM) het afgelopen jaar 
gevoerd? In hoeveel zaken kwam het tot een veroordeling? In hoeveel zaken 
kwam het tot een schikking? Wat was het gemiddelde schikkingsbedrag? Kunt u 
deze vragen ook beantwoorden voor de afgelopen vijf jaren?

6 Hoeveel keren hebt u een afspraak gehad met de minister van Justitie van Malta 
het afgelopen jaar?

7 Hoeveel keren heeft de EU-paspoortenhandel van Malta op de agenda gestaan in 
een EU- overleg waarbij u aanwezig was?

8 Hoeveel strafzaken liggen er bij het OM nog op de plank om behandeld te 
worden? Hoeveel daarvan worden als kansrijk om tot een veroordeling te komen 
ingeschat?

9 Wat is de werkvoorraad van liggende strafzaken die wachten op behandeling, bij 
politie, bij het OM, de rechtbanken en gerechtshoven?

10 Hoeveel aangiftes zijn er in 2019 bij de politie gedaan? Hoeveel daarvan is 
daadwerkelijk door de politie opgepakt? Hoeveel van de zaken die door de 
politie niet zijn opgepakt hadden wel een opsporingsindicatie?

11 Hoeveel Nederlanders hebben aangegeven zich veilig te voelen in 2018 en 2019?
Hoe heeft dit gevoel zich de afgelopen paar jaar ontwikkeld?

9

12 Hoeveel Nederlanders zijn er in 2019 slachtoffer geworden van 
cybercriminaliteit? Kunt u dat aantal afzetten tegen de afgelopen vijf jaar?

9

13 Hoe worden de data verzameld waarvan in het verslag wordt aangegeven: “Door 
data te verzamelen over de factoren die het procedeergedrag van burgers, hun 
belangenbehartigers en overheden beïnvloeden, krijgen we meer inzicht en 
kunnen we onnodige juridisering en formalisering van problemen tussen 
overheid en burger tegengaan. Inmiddels hebben we al enig inzicht in de 
uitvoeringsorganisaties met de meeste toevoegingen in het bestuursrecht.”?

10

14 Wat is de reden dat 4% van de zaken tussen het OM en de rechtspraak niet 
digitaal is afgehandeld, nu is aangegeven dat eind 2019 al 96% van alle zaken 
tussen OM en Rechtspraak digitaal werd afgehandeld?

11

15 Hoe werkt de strafrechtketenmonitor en welke beslissingen zijn in 2019 
genomen naar aanleiding van de strafrechtketenmonitor?

11

16 Hoe vaak is de maximale straf van 14 dagen strafcel sinds het voorjaar van 2019 
toegepast bij de vondst van smokkelwaar, geweld tegen personeel of tussen 
gedetineerden, nu dit sinds dat moment mogelijk is?

13

17 Hoeveel proeftuinen zijn er in 2019 geweest en wat waren de resultaten hiervan? 13

18 Hoe zijn sinds de inwerkingtreding van de regeling weigerende observandi uit de
Wet forensische zorg in 2019, bestaande medische gegevens over weigeraars 

14
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opgevraagd via een daartoe ingestelde adviescommissie?

19 Hoeveel van de begrote 100 miljoen euro van het ondermijningsfonds is 
gereserveerd voor de aanpak van ondermijning in onze mainports zoals de 
havens en voor welke onderdelen?

14

20 Hoeveel drugs (inclusief de waarde daarvan) zijn er in 2019 in totaal in beslag 
genomen? Kan dit aantal worden opgesplitst naar het soort drugs?

14

21 Hoeveel drugsvondsten zijn er in 2019 gedaan in belangrijke mainports zoals de 
havens van Rotterdam, Amsterdam en Vlissingen? Kan op basis van het aantal 
onderschepte kilo’s cocaïne ook geschat worden hoeveel kilo er wel met succes 
is ingevoerd? Zo ja, hoeveel? Zo nee, wat is ervoor nodig dat beeld wel te 
kunnen schetsen?

14

22 Hoeveel van de 85 miljoen euro van het ondermijningsfonds begroot voor de 
regio’s zal worden ingezet voor het versterken van Regionaal Informatie en 
Expertise Centra (RIEC's)?

14

23 Is het opgerichte Aanjaagteam Ondermijning (ATO) al operationeel? Zo ja, met 
welke specifieke taken zijn zij belast? Zo nee, wanneer zullen zij operationeel 
worden?

14

24 Hoe wordt de structurele 7,4 miljoen euro die beschikbaar is gesteld voor 
analyse- en intelligencecapaciteit verdeeld onder de regio’s? Wordt hierbij 
rekening gehouden met regio’s die extra veel last hebben van bijvoorbeeld 
drugscriminaliteit?

14

25 Hoeveel agenten zijn er concreet bijgekomen bij de regionale en landelijke 
eenheden ten behoeve van de aanpak van ondermijning? Hoe zijn deze extra 
agenten per regio verdeeld?

14

26 Hoeveel corrupte havenmedewerkers zijn er in 2019 veroordeeld? Hoeveel 
onderzoeken lopen er nog naar van corruptie verdachte havenmedewerkers?

14

27 Hoeveel xtc- en cocaïnelabs zijn er in 2019 opgerold? Kunt u dit aantal afzetten 
tegen de afgelopen vijf jaar?

14

28 Hoeveel crystalmethlabs zijn er in 2019 opgerold? Kunt u dit aantal afzetten 
tegen de afgelopen vijf jaar?

14

29 Hoe vaak hebben burgemeesters in 2019 drugspanden gesloten? Hoe vaak 
hebben zij hiervoor hun extra verkregen instrumenten ingezet?

14

30 Hoeveel experimenten zijn er in 2019 geweest op het gebied van 
burgeropsporing en wat waren de resultaten hiervan?

15

31 Hoe groot is de stijging van het aantal betrokken burgers dat zich op eigen 
initiatief wil inzetten voor de opsporing?

15

32 Hoeveel capaciteit is in 2019 ingezet voor de opsporing van illegaal vuurwerk? 15

33 Hoeveel van de begrote 29 miljoen euro voor extra capaciteit bij de 
belastingdienst, de Fiscale inlichtingen- en opsporingsdienst (FIOD), Douane, 
OM en Financial Intelligence Unit - Nederland (FIU) om witwasfraude tegen te 
gaan is begroot voor extra werknemers, in fte? Kan dit worden opgesplitst per 
eerdergenoemde organisatie?

15

34 Welk percentage aangiftes die bij de politie werden gedaan in 2019, heeft 
uiteindelijk geleid tot aanhouding van een dader? Is dit percentage gestegen of 
gedaald ten opzichte van de afgelopen vijf jaar?

16

35 Hoeveel politievrijwilligers zijn er momenteel? 16

36 Hoeveel politievrijwilligers zijn er in 2019 bijgekomen? Hoe verhoudt dit aantal 
zich tot de afgelopen vijf jaar en hoe ziet de landelijke verdeling eruit?

16

37 Hoe verhoudt de huidige operationele sterkte van de politie van eind 2019 zich 
tot 2018? Is er inmiddels sprake van een stijging?

16
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38 Hoe groot was de (niet leeftijdsgebonden) uitstroom in 2019 bij de politie? Kan 
dit aantal worden afgezet tegen de afgelopen vijf jaar?

16

39 Hoe groot was de instroom in 2019 bij de politie? Kan dit aantal worden afgezet 
tegen de afgelopen vijf jaar?

16

40 Hoeveel werknemers waren in 2019 in totaal operationeel bij de High Tech 
Crime teams van de politie? Hoeveel waren dit er in 2018?

16

41 Hoeveel reguliere onderzoeken cybercrime zijn er totaal in 2019 uitgevoerd door
de politie? Hoe verhoudt dit aantal zich tot 2018? Welk percentage van deze 
reguliere onderzoeken cybercrime hebben uiteindelijk geleid tot aanhouding van 
een dader? Is dit percentage in 2019 gestegen of gedaald ten opzichte van 2018?

16

42 Is het totaal aantal high impact crimes van 2019 gedaald ten opzichte van 2018? 17

43 Hoeveel incidenten met personen met verward gedrag zijn in 2019 geregistreerd 
bij de politie? Kan dit aantal worden afgezet tegen de afgelopen vijf jaar?

17

44 Wanneer zullen de pilots met alternatief vervoer voor personen met verward 
gedrag in plaats van politievervoer worden geëvalueerd?

17

45 Wat is het aantal cyberdelicten waarvan aangifte werd gedaan in 2019? Kunt u 
dat aantal afzetten tegen de afgelopen vijf jaar?

17

46 Welk percentage van de aangiftes met betrekking tot een cyberdelict die bij de 
politie worden gedaan, leidt uiteindelijk tot aanhouding van een dader? Is dit 
percentage gestegen of gedaald ten opzichte van de afgelopen vijf jaar?

17

47 Hoeveel minderjarige verdachten zijn in 2019 aangehouden op verdenking van 
cybercrime? Is dit aantal ten opzichte van 2018 gedaald of gestegen?

17

48 Hoeveel meerderjarige verdachten zijn in 2019 aangehouden op verdenking van 
cybercrime? Is dit aantal ten opzichte van 2019 gedaald of gestegen?

17

49 Hoeveel verdachten zijn uiteindelijk in 2019 veroordeeld voor het plegen van 
een cyberdelict? Kan dit worden opgesplitst per jaar en naar minder- en 
meerderjarigen?

17

50 Kan de Kamer een overzicht ontvangen van alle andere initiatieven die zijn 
opgeleverd naast de genoemde publiek-private projecten om internet te schonen 
van kinderporno?

18

51 Welke projecten zijn uitgevoerd door gemeentes met de regionale platforms 
Veilig Ondernemen in 2019? Wat zijn de reacties naar aanleiding van deze 
projecten? Wordt de uitvoering van deze projecten nog geëvalueerd?

19

52 Hoeveel werknemers telt het Nationaal Cyber Security Centrum (NCSC)? 19

53 Hoeveel werknemers telt het Digital Trust Center (DTC)? 19

54 Hoeveel oefeningen en veiligheidstests zijn er uitgevoerd in 2018 en 2019 op het
gebied van cybersecurity bij alle departementen van de Rijksoverheid?

19

55 Hoeveel Nederlandse die naar Syrië en omliggende gebieden zijn afgereisd, zijn 
in 2019 teruggekeerd naar Nederland? Kunt u dit aantal afzetten tegen de 
afgelopen vijf jaar?

20

56 Hoeveel Nederlandse Syriëgangers hebben in 2019 voor een Nederlandse rechter
moeten verschijnen? Hoeveel zijn hiervan veroordeeld? Voor welke delicten zijn
zij precies veroordeeld? Welke straffen zijn er opgelegd, en in geval van 
gevangenisstraf, hoeveel jaar?

20

57 Hoeveel Nederlandse Syriëgangers bevinden zich naar schatting nog in de 
Syrische strijdgebieden?

20

58 Hoeveel onderzoeken naar teruggekeerde Nederlandse Syriëgangers lopen nog? 20

59 Zijn er inmiddels ook veroordeelde Nederlandse terugkeerders uit de Syrische 20
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strijdgebieden op vrije voeten na hun straf te hebben uitgezeten?

60 Met welke organisaties werkt het Multidisciplinair Afstemmingsoverleg 
Resocialisatie (MAR) samen?

20

61 Hoe vaak is het MAR in 2019 ingezet bij geradicaliseerde ex-gedetineerden? 20

62 Hoeveel geradicaliseerde personen zijn in 2019 gederadicaliseerd? 20

63 Met hoeveel (ex-)gedetineerden houdt het Multidisciplinair Afstemmingsoverleg
Resocialisatie zich bezig in 2019?

20

64 Is de vermindering van het aantal verstrekte verblijfsvergunningen op basis van 
de discretionaire bevoegdheid (90 in 2018) en de ambtshalve 
schrijnendheidstoets door de Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) die deze 
bevoegdheid heeft vervangen (minder dan vijf keer in 2019) beoogd bij deze 
beleidswijziging?

22

65 Wat gebeurt er met vervallen garanties bij de garantiestelling 
faillissementscuratoren?

25

66 Kan het bedrag aan verleende garanties in 2019 uitgesplitst worden per 
grondslag waar een beroep is gedaan?

25

67 Kan uiteen worden gezet hoe het aantal aspiranten bij de politie zich de 
afgelopen vijf jaar heeft ontwikkeld (in fte)?

30

68 Hoe wordt het verschil tussen de gerealiseerde en begrote inhuur externen 
verklaard?

35

69 Hoe wordt het verschil tussen de gerealiseerde en begrote kosten aan ICT 
verklaard?

35

70 Waarom is niet al het begrote geld opgemaakt door de stichting 
Geschillencommissies voor Consumentenzaken?

35

71 Hoeveel werknemers telt de Autoriteit Persoonsgegevens (AP)? 40

72 Kunt u aangeven hoeveel capaciteit van de AP is gemoeid met de 
vergunningsaanvragen voor het verwerken van strafrechtelijke gegevens?

40

73 Kunt u aangeven hoeveel capaciteit van de AP er is gemoeid met de AVG-
vergunningsaanvragen?

40

74 Waar zijn de extra middelen die de AP heeft gekregen voor uitbreiding van de 
capaciteit vooral ingezet? Is de AP ook in staat geweest in de krappe 
arbeidsmarkt de juiste mensen aan te trekken?

40

75 Hoe wordt verklaard dat de instroom aan zaken waarbij sprake is van een te 
betalen griffierecht lager was dan bij de opstelling van de begroting 2019?

41

76 Hoe vaak is de bevoegdheid tot binnendringen in een geautomatiseerd werk 
ingezet in het afgelopen jaar?

42

77 Welke reden ligt er ten grondslag aan de toename van het aantal nummers 
waarvoor een bevel tot aftappen is gegeven, in afwijking van de voorgaande 
jaren?

44

78 Hoe wordt verklaard dat er fors minder geld is afgepakt dan vooraf begroot, 
terwijl dit toch tot prioriteit was bestempeld?

45

79 Waaraan is de bijdrage van 2,6 miljoen euro voor versterking van de 
strafrechtketen besteed?

46

80 Hoeveel bedrijven hebben in 2019 een certificaat van het Keurmerk Veilig 
Ondernemen (KVO) mogen ontvangen?

48

81 Hoeveel kosten zijn afgelopen jaar gemaakt voor het budget 'Onrechtmatige 
Detentie' ten laste waarvan de vergoedingen worden verantwoord aan ex-
justitiabelen waarvan is vastgesteld dat recht is ontstaan op een vergoeding?

50
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82 Hoeveel crimineel vermogen is er in totaal in 2019 afgepakt? Kan dit bedrag 
worden afgezet tegen de afgelopen vijf jaar?

51

83 Ter waarde van hoeveel euro is in 2019 crimineel eigendom zoals auto’s en 
vastgoed in beslag genomen?

51

84 Kunt u inzichtelijk maken wat de ontvangsten waren qua afpakken van crimineel
vermogen, exclusief zogenaamde grote zaken? Kunt u dit uitsplitsen naar 
strafrechtelijk, fiscaal dan wel anderszins ontnomen voordeel en afzetten tegen 
de resultaten over de jaren 2017 en 2018?

52

85 Waaruit bestaan de ontwikkelingen die hebben geleid tot 80 miljoen euro extra 
bijdrage als gevolg van het Prognosemodel Justitiële ketens (PMJ)?

59

86 Om welke specifieke beleidsintensiveringen ten aanzien van de visie op het 
gevangeniswezen ter waarde van circa 37 miljoen euro gaat het?

59

87 Welke capacitaire ontwikkelingen ter waarde van 80 miljoen euro waren niet 
voorzien in de begroting 2019?

59

88 Kan uit de tabel op bladzijde 60 worden opgemaakt dat de voorraad van de 
werkstraffen bij de reclassering in 2019 is opgelopen? Zo ja, waardoor komt dit?

60

89 Waarom is de overige 0,6 miljoen euro van het totaalbedrag van 1,8 miljoen euro
vooruitlopend op de structurele financiering maatregelen Michael. P. niet ingezet
om algemene problematiek op te lossen bij JenV?

62

90 Zijn de anders ingezette gelden uit het artikelonderdeel opdrachten 
slachtofferzorg vooraf afgestemd?

63

91 Naar welke ministeries is het bedrag van 1 miljoen overgeboekt voor de 
uitvoering van beleid van het NCSC?

71

92 Hoe vaak is er tot nu toe gebruik gemaakt van de aparte verblijfsregeling voor 
startup personeel, in welke bedrijfstakken vooral en vanuit welke landen?

72

93 Hoeveel asielverzoeken zijn in 2019 ingediend in het Caribisch gebied? Hoeveel 
van deze verzoeken zijn ingewilligd? Hoeveel vreemdelingen zijn vanuit het 
Caribisch gebied uitgezet naar het land van herkomst?

74

94 Welke soorten asielaanvragen vallen onder zij-instroom/overige instroom? 74

95 In welke gevallen wordt wel een machtiging voorlopig verblijf gevraagd zonder 
daaropvolgend een verblijfsvergunning regulier te willen of kunnen verkrijgen?

74

96 Kunt u het aantal naturalisatieverzoeken vanaf 2013 uitsplitsen naar ingewilligd, 
afgewezen en nog niet behandeld?

74

97 Betekent het feit dat gesteld wordt dat de achterstanden bij de IND nog tot in 
2020 zullen oplopen, waarna het omslagpunt bereikt zal worden, dat het streven 
om de achterstanden te hebben weggewerkt in 2020 niet meer bereikt wordt? 
Wat is hiervan de oorzaak?

74

98 Hoe is bij de naturalisatie van Syriërs  die ten tijde van de hoge instroom een 
asielvergunning hebben gekregen, extra getoetst op fraude dan wel 
oorlogsmisdaden, zoals eerder toegezegd aan de Kamer? Is ieder dossier apart 
doorgelicht alvorens tot naturalisatie is besloten?

74

99 Kunt u cijfers en een duiding geven van het hoger aantal aanvragen tot 
naturalisatie als gevolg van de Brexit? Om hoeveel extra aanvragen gaat het en 
welke andere nationaliteit hebben deze mensen momenteel? Klopt het dat zij 
deze dan moeten inleveren? In hoeveel gevallen is dat laatste gebeurd?

75

100 Kunt u de twee categorieën asielzoekers, die op het moment van uitstroom uit de 
opvang gemiddeld 7,9 maanden in de opvang verbleven, uitsplitsen in enerzijds 
asielzoekers die zijn afgewezen en mensen die een vergunning hebben gekregen?
Hoe lang verbleven afgewezen asielzoekers gemiddeld in de opvang en hoe lang 

76
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mensen die een vergunning hebben gekregen?

101 Welke wettelijk vastgelegde taken heeft VluchtelingenWerk Nederland en welke
grondslagen zijn daarvoor (artikelsgewijs) vastgelegd in de wet?

77

102 Waarop is het subsidiebedrag van 7,7 miljoen euro aan VluchtelingenWerk 
Nederland gebaseerd? Dient VluchtelingenWerk Nederland een begroting in bij 
het ministerie van Justitie en Veiligheid en kan de Kamer daar inzage in krijgen?

77

103 Kunt u kengetallen geven over de effectiviteit van de REAN-regeling (Return 
and Emigration
Assistance from the Netherlands)?

78

104 Hoeveel subsidie wordt verstrekt aan Stichting Barka? Aan de hand van welke 
Kritieke prestatie-indicator (KPI) wordt de effectiviteit van deze stichting 
beoordeeld? Hoeveel succesvolle re-integraties heeft de stichting het afgelopen 
jaar bewerkstelligd?

78

105 Wat is de waarde van het wederrechtelijk verkregen vermogen dat jaarlijks door 
de gehele afpakketen wordt geconfisqueerd? Kunt u dit uitsplitsen per jaar voor 
de afgelopen vijf jaren? Kunt u dit ook uitsplitsen naar type goederen en 
vermogensbestanddelen?

85

106 Hoeveel ontnemingszaken heeft het OM de afgelopen vijf jaren gevoerd? In 
hoeveel van deze zaken heeft het OM een schikking getroffen? In hoeveel van de
ontnemingszaken heeft het OM de zaak verloren en in hoeveel gewonnen? Kunt 
u de beantwoording van deze vragen uitsplitsen per jaar?

85

107 Wat was het gemiddelde schikkingsbedrag in een ontnemingszaak de afgelopen 
vijf jaren per jaar?

85

108 Wat was de totale waarde van het vermogen van de door het OM verloren 
ontnemingszaken?

85

109 Hoe kan het dat de doorlooptijd van strafzaken bij gerechtshoven aan het 
kelderen is?

93

110 Wat wordt er gedaan om de doorlooptijd van strafzaken bij rechtbanken en 
gerechtshoven te verbeteren?

93

111 Is een gebrek aan raadsheren een van de redenen dat de doorlooptijd van 
strafzaken bij gerechtshoven aan het dalen is de afgelopen jaren?

93

112 Hoe wordt verklaard dat het aantal extern ingehuurden bij de Dienst Justitiële 
Inrichtingen (DJI) niet is afgenomen, maar zelfs is toegenomen ten opzichte van 
2018?

98

113 Kan uiteen worden gezet hoeveel fte per penitentiaire inrichting (PI) extra nodig 
is om tot een adequate bezetting van het personeel te komen, zodat bijvoorbeeld 
te allen tijde de 2 op 24-norm nageleefd kan worden, bewakers ook uitgeroosterd
kunnen worden voor opleidingen en trainingen en geen medewerkers meer 
hoeven te worden ingehuurd? Kan dit per functie uitgesplitst worden?

98

114 Kan per PI uiteengezet worden wat de ziekteverzuimpercentages zijn, waarbij de
bestuursfuncties (directie) in de PI's niet worden meegenomen in de berekening?

98

115 Zijn de taken waarvan het rapport “Uit Balans” van maart 2018 aantoonde dat 
medewerkers in de PI’s de hen toebedeelde werkzaamheden niet gedaan kregen 
binnen de gegeven tijd omdat de dagelijkse taken zijn toegenomen en dat deze 
taken niet allemaal opgenomen zijn in het normenstelsel dat berekent hoeveel 
personeel nodig is per dag, inmiddels wel allemaal opgenomen in het 
normenstelsel? Zo nee, per wanneer valt dit wel te verwachten?

98

116 Met hoeveel medewerkers zijn in 2019 bij het kerndepartement, bij de politie en 
bij DJI vaststellingsovereenkomsten gesloten?

105

117 Hoe groot waren in 2019 de totale lasten voor bovenwettelijke WW-uitkeringen 
voor de begroting van het ministerie van Justitie en Veiligheid? Zijn deze lasten 

105
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gestegen ten opzichte van de afgelopen jaren?

118 Is er voldoende onderzoekscapaciteit en/of middelen voor het vele onderzoek dat
wordt gedaan bij en voor het ministerie van JenV, mede op verzoek van de 
Kamer?

155 159 

119 Hoe wordt gerechtvaardigd dat de sociale advocatuur al jaren een te lage 
vergoeding krijgt, maar het ministerie van JenV zelf in 2019 twee keer het 
maximumuurtarief (€ 225 ex. BTW) heeft overschreden voor juridische 
ondersteuning?

161

120 Wat was de inzet om de onvolkomenheden, die door de Algemene Rekenkamer 
in voorgaande jaren waren geconstateerd, te herstellen?

163

121 Wat was de werkgeversbijdrage in 2019 voor de 
arbeidsongeschiktheidsverzekering voor politiemedewerkers?

2020D194
80

122 Welke middelen zijn in 2019 besteed aan het vergoeden van schade van 
(ex)politiemensen die PTSS hebben opgelopen ten gevolge van de dienst? Om 
hoeveel gevallen gaat het? Kunt u deze vergoedingen onderverdelen naar 
enerzijds schadevergoeding en anderzijds de vergoeding van restschade?

2020D194
80

123 Hoeveel politiemensen hebben te maken met tinnitus? Wordt dit binnen de 
politie gezien als een beroepsziekte? Is er sprake van een stijgend aantal?

2020D194
80

124 Waarom wordt in het jaarverslag geen aandacht besteed aan de beslaghuizen? Is 
er in het kader van audit of toezicht aandacht besteed aan het beslagproces en 
wat is de uitkomst daarvan?

2020D194
80

125 Hoeveel politiemensen hebben in het jaar 2019 met gebruikmaking van middelen
van de dienst of op een politielocatie suïcide gepleegd?

2020D194
80

126 Hoeveel zaken met opsporingsindicatie zijn door de politie, wegens 
capaciteitsgebrek, niet aan het OM verstuurd?

2020D194
80

127 Op welke wijze is binnen de politie in 2019 invulling gegeven aan het thema 
‘Het realiseren van meer ruimte voor politiechef/teamchef'? Wilt u in de 
beantwoording met name aandacht besteden aan de teamchef?

2020D194
80

15

128 Hoeveel politieambtenaren hebben in 2019 deelgenomen aan de Regeling 
Partieel Uittreden? Kan dit worden afgezet tegen het aantal politieambtenaren 
van de afgelopen vijf jaren?

2020D194
80

28

129 Waarom is het Besluit algemene rechtspositie politie (Barp) nog niet aangepast 
zodat politievrijwilligers ook kunnen worden ingezet voor 
cybercriminaliteitsonderzoeken?

2020D194
80

32

130 Hoeveel politiebureaus zijn er in 2019 (per saldo) gesloten? 2020D194
80

44

131 Is de betrokkenheid van de korpschef bij de cao-onderhandelingen geëvalueerd? 
Heeft dit geleid tot een conclusie hoe in de toekomst de positie in dit soort 
trajecten zullen zijn?

2020D194
80

48 51 

132 Hoeveel nieuwe politievrijwilligers zijn er in 2019 geworven en hoeveel zijn er 
opgeleid? Op welk niveau zijn ze opgeleid en hoe lang duurde de opleiding?

2020D194
80

51

133 Vinden er exitgesprekken plaats bij de politie? Kunt u inzichtelijk maken 
hoeveel personeel om welke redenen in 2019 het korps verlaten heeft?

2020D194
80

52 55 

134 Waarom is geen van de meldingen die werden gedaan bij het Landelijk 
Meldpunt Misstanden (LMM) geduid als een vermoeden van een misstand? Wat 
is de gemiddelde doorlooptijd van een zaak bij het LMM? Is er sinds de 
oprichting van het LMM ooit een melding geduid als een vermoeden van een 
misstand conform de Interne Klokkenluidersregeling?

2020D194
80

74
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135 Hoe groot was het financieel voordeel in de begroting door de invoering van 
LFU (Levensfase Uren), waarom was dit voordeel niet voorzien en waar is dit 
voordeel aan besteed?

2020D194
80

87

136 Waarom waren er in 2019 minder reisbewegingen in het kader van woon-
werkverkeer? Hoeveel reisbewegingen zijn er minder gemaakt dan in 2018?

2020D194
80

88

137 Hoever is de werkelijke bezetting van de Dienst Speciale Interventies (DSI) 
achtergebleven bij de begrote bezetting?

2020D194
80

106
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